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2. Forslag til Vedtægtsændringer

0.1 Tilstedeværende

Fra bestyrelsen: Theis Lehman , Victor Jermiin , Nicholas Hansen , Lasse Mes-
sell Desdorf , Andreas Søndergaard Nielsen , Mikkel Dahl Andreasen og Male-
ne Louw .

1 Formalia

Mikkel Dahl Andreasen skriver referat. Theis Lehman er dirigent.

2 Forslag til Vedtægtsændringer

Forslag 1: Udsmidning og bandlysningsårsager

Ændringer angående voldelig opførsel eller anden adfærd der er i modsted
med retningslinjer. Det skal kunne føre til bandlysning. Førhend har vores
politik kun henvist til nultolerance angående krænkende adfærd, chikane og
diskrimination.

Det er blevet foreslået at vi skal have en udprintet version af vores vedtægter i
foyeren/baren. Vedtægterne ligger på vores hjemmeside så det er umiddelbart
unødvendigt.

Meningen bag ændringen er at vi i bestyrelsen vil kunne pege på en specifik
paragraf hvis folk kræver det i tilfælde af at vi skal smide folk ud.

Der er ikke blevet lavet nogle ændringer til forslaget. Det går til stemning til
generalforsamling.

Forslag 2: GPDR

Angående hvor længe data må opbevares efter generalforsamling kontra første
bestyrelsesmøde. Data må gemmes i 2 uger efter første bestyrelsesmøde frem
for efter generalforsamling.

Meningen er at gøre det nemmere for bestyrelsen at overholde GDPR reglerne.

Der er ikke blevet lavet nogle ændringer til forslaget. Det går til stemning til
generalforsamling.

Antal suppleanter

For at kunne have mere end 2 suppleanter konsistent efter generalforsamlinger
så vil vi gerne ændre kravet på præcist 2 suppleanter til at være minimum 2

suppleanter.

Det går til stemning til generalforsamling.
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3. Fremlæggelse af Regnskab

3 Fremlæggelse af Regnskab

Generalt

Nicholas Hansen skal lige have kigget regnskabet igennem igen. Der er en
del fejl. ”Der var noget fucky wucky” - Nicholas Hansen . Delvist skyldet
overførsel fra Nicholas Hansen ’s computer til Theis Lehman ’s computer, da
mange af fejlene ikke er på Nicholas Hansen ’s computer.

Fredagsbar og fester

Vi tjente godt til Alibabar på trods af at det var en fredagsbar.

Rasmus melder sig til at vaske op til næste julefrokost for 1000 kr., fordi
han synes at der blev brugt for mange penge på det. Meldingingen var delvist
frivillig.

Der er nogle fejl i regnskabet. Nicholas Hansen får det fikset før general-
forsamlingen.

Arrangementer og udvalg

Håndværkerudvalget står ikke på listen. Nicholas Hansen og håndværkerform
kigger lige på om det skete i 2023. Det er efter sigende under "inventar"punktet
da der ikke er et håndværkerudvalg punkt.

DISNEY-udvalget tjente penge. Men alle udgifterne mangler i regnskabet,
så det har de måske ikke alligevel.

Vi har sparet en del på hytteturen.

Administration og inventar

Nordea vil gerne have mange penge. Nicholas Hansen brokker sig over dem.

Carlsberg og spiritus

Der var en del fejl.

Indestående

Foreningen er blevet 441.28 kr. rigere end sidste år.

Årsoverblik

Vi har åbenbart mistet penge alligevel.
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4. Evaluering af Arrangementer

4 Evaluering af Arrangementer

20/10: Uhyggelig fredag med DISNEY og pynteudvalget

DISNEY-form: Pynteudvalget gjorde ikke så meget.

Vi så "Hjælp jeg er en Fisk".

01/11: OkTEberafslutTEnde Tesmagning

Det bar godt.

03/11: Afterskibar

Det var godt.

15/11: Morgenbadning SKVBP+

Det gik godt.

De blev sponsoreret af "Nye unge fællesskaber"

17/11: Alibabar

Vi tjente godt.

40 mennesker tog måtteshot på samme tid.

26/11: Klippe klistre dag

Det var hyggeligt.

Træet skal have vand. Det var ved at visne.

Det skal ikke være dagen efter julefrokost (hvilket det heller ikke blev).

27/11: Escape Room med SKVBP+

Ca. 20 kom med. Alle kom ud af escape room inden for tiden.

Det gik meget godt.

De blev sponsoreret af "Nye unge fællesskaber"

01/12: Julefrokosten

Risalamanden var dårlig.

Der var ikke nogen der havde skåret flæskestegen ud.
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4. Evaluering af Arrangementer

Maden var generelt ikke så god. De sendte os de forkerte ting.

Rigtig god tale fra Theis Lehman

God underholdning.

Vi solgte ret mange billetter.

06/12: Filmaften med DISNEY

Vi så "Gremlins 2". Den var god.

Der blev både smilt og grint.

17/12: Vinterbadning (gentagende) med SKVBP+

Det gik fint.

20/12: DISNEY-forms filmdag

DISNEY-form så film fra 8 om morgenen til midnat.

Vi så "Shaolin Soccer", "Sky high", "Skatteplaneten", "El Dorado", "Key and
Peele sketches"

Vi så ikke "Sinbad".

19/01: SKITUR

Det gik fint.

28/01: Skøjtehal med SKVBP+

Det gik fint.

19/02: VinTErafsluTEnTE PynTEsmagning

"Den var ret elegant- TE-form.

En af Torbens venner elsker vores pynt.

Det var dårligt te - Theis Lehman .

23/03: Spilfest

Den gik godt.

Sofus’ spil gik godt, men der skal ikke være udfordringer udenfor da vi
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6. Idéer og Forslag til Brug af Overskud

ikke gider at rydde op derude.

Foyeren er ikke den idéelle arena til en pubquiz.

Theis Lehman var det eneste bestyrelsesmedlem som var fuld.

Det skal pointeres til barmødet at man ikke må give flasker efter kl. 20:00.

5 Udvalgene Fremlægger

Pynteudvalget

Pynteform skulle gå.

Skiudvalget

Skituren gik fint.

SKVBP+ skal måske overtage posten.

DISNEY

Det er uklart hvem der bliver DISNEY-form næst. Sidste gang at formanden
gik ud så opløste udvalget, så det kan være det sker igen.

Der er opbakning til MG-Pizza

Håndværkerudvalg

Der er blevet lavet en del ting for bestyrelsen.

KomiTEen

Udvalget bliver måske også opløst når TE-form bliver færdig.

SKVBP+

De laver en masse aktiviteter.

Det kommer ikke til at lukke, men mængden af aktiviteter går lidt ned
da formanden har tralv.

De er ved at planlægge paintball.

6 Idéer og Forslag til Brug af Overskud

Tunnel til kemi, Matkant og/eller det Kongelige Bibliotek.
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9. Eventuelt

Redistribuere penge som går til udvalg så det blevet uddelt mere fair mellem
udvalgene.

Et anneks som man kan bunde ved.

Cocio vortex.

Terrassevarmere.

En programmør til at spoofe mails fra Nicholas til Morten Foss.

Maskiner til at terraforme den lille bagge bag ved iNANO hvor vi spiller
øl-kroket.

Partybus til DTU.

Flagstang.

En midterfod til det lille poolbord.
"Something, something, lamaer i Mexico- Andreas

7 Forslag til Arrangementer

DISNEY-forms filmdag med gratis øl.

NPC-bar.

Vi kunne "The Oscars"sammen.

8 Forslag til Udvalg

Cino udvalg.

Timini udvalg.

Udvalg for dem der ikke gider at lave noget.

9 Eventuelt

Hyttetur

Bestyrelsen har overvejet at rykke hytteturen til efteråret og tillade at første
årgang kommer.

Problemet med at sætte det til foråret at det måske kommer til at ligge
der hvor at folk at pressede (bachelor og speciale afleveringer).
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9. Eventuelt

Vi har desværre ikke nogle russere til stedet.

Som rus ville man nok hellere tage med i andet semester frem for første
semester grundet mindre stress og bedre tilknytning til foreningen.

Det ville formentligt blive omkring marts/april for at undgå at komme for
tæt på bachelor og speciale afleveringer.

Hvad skal et udvalg gøre

Det står i vores regler at de skal holde en bar men vi tænker at det ikke er
nødvendigt.

Udvalgsformændene skal skrive referater af deres events da AU/iNANO
kræver det for begivenheder afholdt af festforeninger.

Der er heller ikke rigtigt plads i kalenderen til at alle udvalg kan holde
en bar.

Det er vigtigt at informere de nye årgange om at de godt kan holde en
temabar hvis de vil.

Vi skal måske bringe rusbaren tilbage. Det er der bred enighed om.

De behøver ikke længere at holde temabarer.

Ny bestyrelsesmedlem

Næstformanden har en del opgaver.

En ny post som hedder "drinksansvarlig"som står for at håndtere drink-
sindkøb i stedet for næstformanden.

Muligvis omrokering af nogle arbejdsopgaver væk fra næstformanden over til
event-ansvarlig.
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